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珍珠港  小環島精華遊  大環島

夏威夷精彩4-7天
Hawaii 4-7 Days

起

天天出發、大小同價

369$

2014 天天出發

團費包含 Package Inclusions
酒店: 全程酒店住宿 (不含餐) Hotel accommodation (without breakfast)
門票: 行程中列明的景點門票 (含波裡尼西亞文化中心自助餐及表演)
導遊: 國語導遊 Mandarin tour guide
交通: 機場接送及旅遊巴士服務 Transfer + Coach transportation

團費不含 Package Exclusions
機票: 國際航班機票及其產生的燃油稅和機場稅、International airfare & taxes,
     外島機票 (僅限6-7天行程，如自行出票請聯系聯誼假期確認再出票)
     Island �ight. Please enquire with our consultant before ticket issuance
簽證: 簽證費及其他相關費用 Visa fee and it’s service fee
餐飲: 請自行安排 Meals
小費: 共USD5-6/人/天 Tipping USD5-6/person/day
自費項目: 行程上列明的自費項目 Optional Programs
保險: 強烈建議購買各種旅遊保險如: 醫療、失竊、旅程取消等，
     保障個人利益! Travel insurance (strongly recommended)

聯誼假期保留因匯率和國內節日接待價格波動而調整價格的權利

3/4人房
2人房公寓酒店

3/4人房
2人房

升級酒店
(3星)

3/4人房
2人房

豪華酒店
(4星)

天天出發 4天團費

$369
$489
$489
$679
$609
$849

$549
$729
$699
$849
$849

$1089

$849
$1039
$989

$1209
$1159
$1399

$1039
$1209
$1209
$1459
$1399
$1699

5天團費 6天團費

另加外島機票

7天團費

公寓酒店以Island Colony Hotel公寓酒店為準
升級酒店以Ramada Plaza 或 Waikki Resort為準
豪華酒店以Double Tree by Hilton為準

請上www.nexusholidays.com.au查閱最新行程及價格

Daily Departure 4 Days Fee 5 Days Fee 6 Days Fee 7 Days Fee

活火山島 檀香山

第二次大戰日本偷襲原址、中國城、
孫中山先生銅像、州政府大樓、

夏威夷第一任國王銅像、夏威夷皇宮、
威基基海灘、鑽石頭火山口、卡哈拉高級住宅、

天然海泉噴口、土著人保護區、
白沙灘滑浪中心、大風口古戰埸、

大型夏威夷傳統歌舞表演、水果自助餐

主要景點 Attraction Highlights

Arizona Memorial, Pearl Harbor,
Honolulu's Chinatown, Mini Circle Island Tour,
A large-scale show featuring more than 100 dancers and 
a �re-knife performance 

UST009 2015年11月1日起適用
E�ective from 1 Nov 2015



您的特約旅行社

訂位/取消/繳費規則

1.報名時需繳付全額團費。報名一經確認不能轉予他人或轉作另一出發日期。

2.取消手續費: 出發前15天或以上(手續費$200)；出發前8-14天(收取團費50%)。
出發前7天以內取消則視為自動棄權論，所繳團費不會退還。如果團員在旅
途中退出或不參與任何團體活動(如膳食、觀光及住宿)，均當作放棄論，所
繳費用不會退還。

3.旺季(如國家節日、復活節、暑假、聖誕及新年)，均需繳付節日附加費並提前
安排交通、膳食及住宿等，故凡在旺季出發的團隊，一律無法退還所繳費用。

Day 1 Arrive Hawaii
The tour guide will meet you at the exit area (for international �ights) or at the 
baggage claim area (for domestic �ights) and transfer you to the hotel. (hotel 
check-in time: 3pm)
Day 2 Visiting Pearl Harbor        Honolulu's Chinatown
In the morning, this unforgettable tour begins with a visit to the Arizona Memo-
rial commemorating the victims of the Japanese attack on Pearl Harbor, Decem-
ber 7th, 1941. The visitor exhibits provide historic details about the attack and 
memorialize the hundreds of American servicemen entombed in the sunken 
battleship underneath the site. Next you will visit Punchbowl National 
Cemetery, �nal resting place for those who died in service to their country. The 
beauty and serenity of the cemetery’s rolling green hills and lush foliage o�er a 
backdrop for quiet re�ection and contemplation. The �nal stage of this journey is 
a narrated tour of downtown Honolulu. You’ll see the impressive state buildings 
and churches. You’ll also see Iolani Palace, the only Royal Palace on American Soil, 
as well as a majestic statue of King Kamehameha, the great Hawaiian warrior-king 
who united the island. Afternoon, free at your leisure.
Day 3 Mini Circle Island Tour
In the morning, whether you’re a �rst-time visitor or a seasoned vacationer, this is 
the perfect way to experience Oahu’s most scenic sights. From Diamond Head 
Crater along the southern coast to the famous sur�ng beaches of the Sandy 
Beach, you will take in a landscape that includes lush mountains and sparkling, 
turquoise waters. You will also learn about the unique culture and history of Oahu 
through tour narration and along the way you will stop at some fascinating 
locales. At an altitude of 1,186 feet, the Nuuanu Pali Lookout o�ers unparalleled 
views of Oahu’s north eastern coast. On a clear day you might see Diamond Head 
Crater and Chinaman’s Hat o� in the distance. You will also have the opportunity 
to view these natural landmarks from a closer vantage point along with the 
Halona “Blow Hole” and other breathtaking scenery along your journey. 
Afternoon, free at leisure.
Day 4 Transfer to Honolulu Airport (hotel check-out time: 11am)
5 Day Package
Day 4 Polynesian Culture Center (inclusive of show and dinner package)
Morning, free at leisure. In the afternoon, take a tour to Polynesian Cultural 
Center that is located at the north shore of Oahu. It is a center established by the 
Mormons and seven Polynesian tribes including Samoa, Maori, Fiji, Hawaii, Tonga, 
Tahiti and Marquesas Islands. After dinner, a large-scale show featuring more 
than 100 dancers and a �re-knife performance will be performed.
Day 5 Transfer to Honolulu Airport (hotel check-out time: 11am)
6 Day Package
Day 5 Big Island One Day Tour
In the morning take a �ight to the so-called “Volcano Island”, the Island of 
Hawaii. On arrival the �rst stop will be the Black Sand Beach at the foot of the 
volcano. Then proceed to the Hawaii Volcanoes National Park, the volcano 
museum, and the park’s unique geographic features such as the craters, the lava 
tube, and the steaming vents of the volcanoes. In the afternoon, you will visit 
Macadamia Nuts Farm, Rainbow Falls, and an orchid garden. Go back to 
Honolulu after tour.
Day 6 Transfer to Honolulu Airport (hotel check-out time: 11am)
7 Day Package
Day 6 Maui One Day Tour
Commute to the so-called “Valley Island”, the Island of Maui via an inter-island 
�ight. Visit the famous ancient battle�eld and Loa Valley. Enjoy the island’s 
beautiful environment including tropical botanical garden, coastal highway area, 
Kapalua Bay, the Whaler’s Village, and Lahaina Town which is the famous whaling 
port of the 18th century. Go back to Honolulu after tour.
Day 7 Transfer to Honolulu Airport (hotel check-out time: 11am)

Nexus Holidays reserves the right to adjust the itinerary as it sees �t to ensure the smooth 
running of the tour and to substitute hotels of a similar standard if the hotels listed in our 
brochure are unavailable. Passengers must remain with the tour group at all times and must 
nor device from the set itinerary. Nexus Holidays acts only as an agent and assumes no 
responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or 
events over which Nexus Holidays has no control.

4天行程 第1天 抵達夏威夷 (酒店Check in時間為3: 00pm)
飛往熱情洋溢的檀香山，導遊在機場“行李提取處“等候，送往酒店
休息。(免費接機時間8:00am-10:00pm)

第2天 珍珠港  市區觀光
前往珍珠港參觀【第二次大戰日本偷襲原址】，觀看珍貴的歷史紀錄
片，並乘船前往參觀被日軍炸沈的亞歷山大號戰艦殘骸。後遊覽【中
國城】、【孫中山先生銅像】、【州政府大樓】、【夏威夷第一任國王銅
像】及【夏威夷皇宮】。(11:30am後自由活動)

第3天 小環島精華遊 
遊覽舉世聞名的【威基基海灘】、【鑽石頭火山口】、【卡哈拉高級住
宅】、【天然海泉噴口】、【土著人保護區】、著名的【白沙灘滑浪中
心】、神秘的【大風口古戰埸】等。徹底享受夏威夷的熱帶風情。
(11:30am後自由活動)

第4天 離開夏威夷 (酒店Check out時間為11: 00am)
送往夏威夷機場，搭乘飛機返回您的家園。

5天行程 第4天 大環島  波裡尼西亞文化中心
前往【波裡尼西亞文化中心】，途徑【中國帽子島】、【烏龜島】，
沿途海景美不勝收。到達後在專業導遊的帶領下參觀7個不同文化特
色的部落，瞭解玻裡尼西亞原居民的風土人情。晚上享受豐盛美味
的【水果自助餐】，並欣賞100多位演員參加的【大型夏威夷傳統歌
舞表演】，及活人吞火的驚險火把表演(包自助餐和表演門票)。(早
上自由活動)

第5天 離開夏威夷 (酒店Check out時間為11: 00am)
送往機場，搭乘飛機返回您的家園。

6天行程(2島遊) 第5天 活火山島1天遊
搭外島機抵達活火山島後，遊覽全美國唯一的【夏威夷火山國家公
園】，並參觀【火山博物館】，一睹碩大的火山口，熔岩洞穴，地
熱噴泉等景點。下午參觀【蘭花園】、【彩虹瀑布】等。傍晚搭機返
回酒店。

第6天 離開夏威夷 (酒店Check out時間為11: 00am)
送往機場，搭乘飛機返回您的家園。

7天行程(3島遊) 第5天 活火山島1天遊
搭外島機抵達活火山島後遊覽全美國唯一的【夏威夷火山國家公園】
，並參觀【火山博物館】，一睹碩大的火山口，熔岩洞穴，地熱噴泉
等景點。下午參觀【蘭花園】、【彩虹瀑布】等。傍晚入住島內酒店。

第6天 茂宜島1天遊
搭外島機飛往有”秀谷之島”之稱的【茂宜島】，參觀著名的【針尖山
古戰埸】、【橫山甘蔗林】、【熱帶植物園】、【拉海娜山鎮】、【鯨魚
港】(約在12月至4月份可看見可愛的鯨魚)、【伊澳塔】等。傍晚搭外
島機飛往【大島】，入住大島酒店。

第7天 檀香山機場 (酒店Check out時間為11: 00am)
送往機場，搭乘飛機返回您的家園。(免費送機時間8:00am-10:00pm)

所有節目安排按當地狀況決定，因天氣或航班原因本公司有權適時調整瀏覽安排
，並且本公司保留最終決定和解釋權。以上所列酒店倘若已訂滿，本公司有權用
其他同級酒店替換。如因個人原因未能及時會合導遊，本公司不承擔任何責任。
如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素
所引起的額外費用，本公司不承擔任何責任。


